



**TERMS AND CONDITIONS FOR
THE USE OF THE WEBSITE AND
PRIVACY POLICY**

使用网站条款和条件和隐私政策

Trademarks-Intellectual Property Rights

商标 - 知识产权

Bondex BLZ (hereinafter called the “Company” or “we” or “us”) is the owner of the Copyright in the pages and in the screens displaying this website, and in the information and material therein and in their arrangement, unless otherwise indicated. The Company holds the exclusive rights or license to use or any other license for all kinds of trade names and trademarks contained and/or appearing in this website.

除非另有说明，Bondex伯利兹（以下简称“公司”或“我们”）是本网站页面、屏幕及其中的信息、资料的版权所有人。公司对本网站所载或出现的各种商业牌号和商标持有专有权、使用许可权和任何其他许可权利。

Change of Information and Materials

信息和资料的变化

All information and materials contained in the website of the Company, and all terms, conditions, prerequisites and descriptions contained herein, are subject to change without any prior notice.

公司网站所包含的所有信息和资料，以及本文所包含的所有条款、条件、先决条件和说明，如有更改，恕不另行通知。

Limitation of Liability

责任限制

The Company does not provide any warranty as to the accuracy, adequacy or completeness of the information and materials contained in its websites and expressly rejects any liability for any errors and/or omissions regarding in this regard. The Company does not provide any warranty of any kind implied expressed or statutory, including but not limited to the warranties of non-infringement of third party rights, title, merchantability, fitness for a particular purpose and freedom from computer virus, in conjunction with the information and materials thereof.

公司不对其网站中包含的信息和资料的准确性、充分性或完整性提供任何保证，并明确拒绝对此方面的任何错误或不作为承担责任。公司不提供任何暗示的或法定的保证，包括但不限于不侵犯第三方权利、所有权、适销性、针对特定用途的适用性和与网站信息和材料相结合免受计算机病毒的保护。

Hyperlinks to other internet resources are followed at your risk; the content, accuracy, opinions expressed and other links provided by these resources are not controlled, investigated, verified, monitored and/or endorsed by the Company.

客户个人承担超链接其他互联网资源的风险；这些资源提供的内容、准确性、观点和其他链接不受公司控制、调查、验证、监控和认可。

The Company shall not be liable for:

公司不对以下情况承担任何责任：

- any damages, losses or expenses which arise in connection to this website or its use or inability to use by any person or in connection to the inability to execute an order, error, omission, interruption, fault, delay in operation or transmission, computer viruses, communication failure or line or system failure;

当连接本网站出现的任何损害、损失、费用，或任何人使用或无法使用、无法执行订单、错误、遗漏、中断、故障、延迟操作或传输、计算机病毒、通信故障或线路或系统故障；

- for errors or inaccuracies in the transmission process of data and/or Orders for CFDs trading or any instructions from the client/visitor of the site, interference, fraudulent impersonation, breaking of secret access codes, erroneous recording or transmission of message or system failure due to force majeure or for whatever other reason which is not due to breach of the above either by the Company.

由于不可抗力或任何其他原因，而不是公司的违规导致的差价合约交易数据或订单的传输过程或来自网站的客户/访问者的指令的错误或不准确、干扰、欺诈假冒、秘密访问代码破解、消息错误记录或传输和系统失败。

The Company shall not be liable for any damage that may occur to the hardware or software of the user that may arise as a result of the use of this website and/or land or in connection of this website with other websites/hypertext links or internet resources.

公司不对因使用本网站、通过其他网站或超链接或互联网资源进入本网站，对用户的硬件或软件可能造成的任何损害负责。

Intended Users of the Website

本网站的潜在用户

This website is not intended for any person or entity in any jurisdiction or country where such distribution or use would be contrary to local law or regulation.

本网站不适用于在其管辖或国家范围内传播或使用本网站属违反当地法律或法规的任何个人或实体。

Cookies

Cookies

When you use our software, it will enable us to use cookies in relation to your access to our website. Cookies are small files of information, which often include a unique identification number or value, which are stored on your computer's hard drive as a result of you using this trading software and accessing the website. The purpose of this information is to provide you with a more relevant and effective experience on the website, including presenting webpages according to your needs or pref-

ferences. Cookies are frequently used on many websites on the internet and you can choose if and how a cookie will be accepted by changing your preferences and options in your browser. Some of our business partners (e.g. advertisers) use cookies on our website(s). We have no access to, or control over, these cookies.

当客户使用我们的软件访问我们网站就会生成cookies。Cookies是小型的信息文件，通常包含唯一的标识号或值，由于客户使用我们的交易软件和访问网站，这些信息会存储在计算机的硬盘驱动器上。此信息是为客户上网提供更加相关和有效的体验，包括根据客户的需要或偏好显示网页。在互联网上Cookies被许多网站使用，客户可以通过更改浏览器中的选项来选择是否以及如何接受Cookies。我们的一些商业伙伴（例如广告公司）在我们的网站上使用Cookies。我们无法访问或控制这些Cookies。

The cookies do contain personally identifying information for are they used to identify. You may choose to disable the cookies. However, you may not be able to access some parts of this website if you choose to disable the cookie acceptance in your browser, particularly the secure parts of the website.

Cookies确实包含用于识别的个人信息。客户可以选择停用Cookies。但是，如果客户选择禁用浏览器中的Cookies，客户可能无法访问本网站的某些部分，特别是保护网站安全的部分。

For further information about cookies and how to disable them, please refer to www.allabout-cookies.org.

有关Cookies及如何禁用Cookies的更多信息，请参阅www.allaboutcookies.org。

Third Party Links

第三方链接

Our website(s) contain links to websites operated by other parties. We provide the links for your convenience, but we do not review, control or monitor the privacy or other practices of websites operated by other. We are not responsible for the performance of websites operated by third parties or for you business dealings with them.

我们的网站包含第三方运营的网站的链接。为了方便客户使用，我们提供链接，但我们不审查、控制或监控其他公司的隐私和网站的运营。我们不对第三方运营的网站的表现或与客户的业务交易负责。

Our Commitment to You for Privacy

我们对客户隐私的承诺

We understand the importance of maintaining the confidentiality and privacy of Your Information. By entrusting us with your information, we would like to assure you of our commitment to keep such information private. We have taken measurable steps to protect the confidentiality, security and integrity of Your Information.

我们高度重视客户信息的保密性和隐私性。我们承诺保护客户委托我们的个人信息。我们已采取有效措施来

保护客户信息的保密性、安全性和完整性。

Collection of Personal Data via the Website

通过网站收集个人资料

Any personal Data that will be collected by the Company through this website, shall be processed according to the Personal Data Law (Law 138(1)/2001), as amended or replaced from time to time.

公司通过本网站收集的任何个人资料，应根据个人资料法（第138（1）/ 2001号法律）进行处理，并经不时修订或更换。

I, the user of this website, hereby agree that:

我，本网站的用户，特此同意：

(i) The Company has the right to process Personal Data in order to support, promote and realize our relations.

公司有权处理个人资料，以支持、促进和实现我们的关系。

(ii) The Company will not communicate or disclose such Personal Data to any third party, unless pertaining to:

公司不会向任何第三方传输或披露个人资料，除非资料属下列情况：

(1) a company/companies to which the Company has partly or fully assigned the realization of the processing of such data in accordance with the law,

公司已依法转让部分或全部处理此类信息的权利给一家或多家公司，

(2) such communication or disclosure which may be required by law or by a court decision and
法律或法院裁决可能需要的此类通信或披露，以及

(3) where I am a Client of the Company according to the Privacy Policy (below) which also applies to me.

作为公司客户，根据也适用于我的（下文将要提及）的隐私政策。

The above will apply both to existing Clients of the Company and to applicants for any service, irrespective of whether their application may be accepted or rejected.

上述规定同时适用于公司的现有客户、其服务申请是被接受或拒绝的所有申请人。

Collection of Information for a Trading Account

交易账户信息的收集

If you decide to apply to open a trading account with us and hence become our Client there is certain

information that we will require from you in order to do so.

如果客户决定申请开立交易账户，成为我们的客户，我们将需要客户提供一些信息。

We may collect Your Information directly from you (in your completed Account Opening Application Form or other way) or from other persons including, for example, credit reference agencies, fraud prevention agencies, banks, other financial institutions, third authentication service providers and the providers of public registers.

我们可能直接从客户（客户填写的开户申请表或其他方式）或其他人，例如信用参考机构、防欺诈机构、银行或其他金融机构、第三认证服务提供商和公共注册提供商收集客户的信息。

This information includes, but is not limited to personal details such as name, address, date of birth, contact details, payment details, including credit card, debit card and bank account details, and other necessary financial information.

信息包括但不限于个人详细信息，如姓名、地址、出生日期、联系方式、付款详情，包括信用卡、借记卡和银行帐户详细信息以及其他必要的财务信息。

We may also collect Your Information in regards to your use of our website(s), such as pages visited, frequency, duration of visit and trading activities.

我们还可能收集客户使用我们的网站的信息，如页面访问、访问频率、访问时间和交易活动。

From time to time we may also request further information to help us improve our Services to you under our relevant Client Agreement, as the case may be, or comply with Applicable Regulations.

为了帮助我们改善客户协议中规定需提供的服务（视情况而定）或遵守适用法规，我们可能会不时要求客户提供更多信息。

Use of Client Information

客户信息使用

Once you become our Client, we will use, store, process and handle Your Personal Information (in case you are a natural person) in connection with the furthering of the Agreement between us, in accordance to the Processing of Personal Data (Protection of the Individual) Law of 2001, as amended or replaced from time to time.

一旦成为我们的客户，我们将在2001年“个人资料处理（个人保护）法”的规范下使用、存储和客户的个人资料，该法律可能随时修订或更换。

Your Information (not in the public domain or already possessed by us without a duty of confidentiality) which we hold is to be treated by us as confidential and will not be used for any purpose other than in connection with the provision, administration and improvement of our Services to you or the extending of our Agreement between us, establishing and managing your account or a relationship between us, reviewing your ongoing needs, enhancing customer service and products, giving you

ongoing information or opportunities that we believe may be relevant to you, improving our relationship, anti-money laundering and due diligence checks, for research and statistical purposes and for marketing purposes (according to the Agreement between us), as applicable.

我们持有的客户信息（没有保密义务的信息除外）将被我们视为机密，不会用于任何目的，除提供、管理和改进我们的相关服务或延长我们之间的协议，建立和管理客户的帐户或我们的关系，审查客户的持续需求，增强客户服务和产品，可能与客户相关的信息或机会，改进我们的关系，反洗钱和尽职调查，用于研究和统计以及营销目的外。

By entering a Client Agreement with us, you will be consenting to the transmittal of Your Personal Information outside the European Economic Area, according to the provisions of Processing of Personal Data (Protection of the Individual) Law of 2001.

通过与我们签订客户协议，客户将同意根据2001年“个人资料处理（个人保护）法”的规定，可在欧洲经济区以外传送客户的个人资料。

Contacting You

联系客户

If you are our Client, we may, for the purpose of administering the terms of our Client Agreement between us, from time to time, make direct contact with you by telephone, fax, email, or post.

如果是公司的客户，公司可能会出于管理双方之间的客户协议条款的目的，不时通过电话，传真，电子邮件或邮寄方式与客户直接联系。

If you agree, we or any of our Affiliates of the Company or any other company in our group, may make contact with you from time to time, by telephone, fax, email or post for marketing purposes to bring to your attention products or services that may be of interest to you or to conduct market research.

如果客户同意，公司、附属公司或集团的其他公司可能会通过电话、传真、电子邮件或邮寄，不时与客户联系，以便客户关注到其可能感兴趣的产品、服务或进行市场调查。

Disclosure of Client Information

客户信息披露

Under the Client Agreement between us, we have the right to disclose Your Information (including recordings and documents of a confidential nature, card details) in certain circumstances.

根据客户协议，我们有权在某些情况下披露客户的信息（包括机密性质的录音和文件、银行卡详细信息）。

Your personal information shall not be distributed or disclosed in any way or form by the receiving party to anyone except its own, its related companies, its consulting firms employees, who reasonably need to know such confidential information, for the purpose and who are bound to protect the confidentiality or the confidential information in the possession of the receiving party, either by their

employment agreement, or otherwise to an extent not less stringent than the obligations under this agreement. Prior to any disclosure to its related companies or to its consulting firms, the receiving party must have an appropriate agreement with any such related company or any such consulting firm, sufficient to require the related company or the consulting firm, to treat confidential information in accordance with this agreement.

客户的个人资料不得以任何方式或形式由接收方向任何人传播或披露，除了接受方自身、相关公司、咨询公司员工等合理地需要知道此类机密信息的人。为了保护接收方所拥有的保密性或机密信息，通过其雇佣合同或以不低于本协议规定的义务的程度来保护机密信息。在向相关公司或其咨询公司作出任何披露之前，接收方必须与此类相关公司咨询公司达成适当协议，要求相关公司或咨询公司遵守此协议条款。

Safeguard Measures

保障措施

Your Information is stored on secure servers.

客户的信息存储在安全服务器上。

We limit access of Your Information only to those employees or partners that need to know the information in order to enable the carrying out of the Agreement between us.

我们访问客户的信息仅限于，为履行客户协议义务，需要知道信息的员工或合作伙伴。

We have procedures in place regarding how to safeguard and use Your Information, for example by requesting our Affiliates and employees to maintain the confidentiality of Your Information.

我们制定了有关如何保护和客户的信息流程，例如要求我们的附属公司和员工保持客户的信息的机密性。

We will not keep Your Information for any longer than is required. In many cases, information must be kept for considerable periods of time. Retention periods will be determined taking into account the type of information that is collected and the purpose for which it is collected, bearing in mind the requirements applicable to the situation and the need to destroy outdated, unused information at the earliest reasonable time. Under Applicable Regulations, we will keep records containing Client personal data, trading information, account opening documents, communications and anything else which relates to the Client for at least five years after termination of the Agreement between us. In any event, we will keep Your Information for the duration of applicable Limitation of Actions Laws as a minimum.

我们不会保留客户的信息超过所需的时间。在许多情况下，信息必须保存相当长的时间。保留期取决于收集信息的类型、目的、适用情况和在尽早的合理时间销毁过时而未使用的信息的要求。根据适用法规，我们将保留客户个人资料、交易信息、开户文件、通讯等与客户相关的内容至协议终止后至少五年。在任何情况下，我们将至少保留客户的信息在适用法律诉讼时效后。

While we will use all reasonable efforts to safeguard Your Information, you acknowledge that the use of the internet is not entirely secure and for this reason we cannot guarantee the security or integrity of any personal data transferred from you, or to you via the internet.

虽然我们将尽一切合理努力保护客户的信息，但客户需承认互联网的使用并不完全安全，因此我们不能保证从客户或通过互联网传输的任何个人数据的安全性或完整性。

Change of Client Information

客户信息更改

If you are our Client, you may inform the Company at any time that Your Information has changed or that you wish the Company to delete information we hold about you by emailing us at support@bondexfx.com. We will change or delete Your Information in accordance to your instructions, except to the extent that we are required to hold Your Information for regulatory or legal purposes, to provide you with the Services you have requested or to maintain adequate business records.

客户可以随时通知公司更改或删除其信息，请发送电子邮件至support@bondexfx.com。公司将根据客户的指示更改或删除客户的信息，除非出于监管或法律目的、为客户提供其所要求的服务或保持足够的交易记录，公司需要持有客户信息。

Questions

疑问

If you have any questions regarding this policy, wish to access or change your information or have a complaint, or if you have any questions about the security on our Website, you may email us at support@bondexfx.com.

如果客户对此政策有任何疑问、希望访问或更改客户的信息、投诉，或者户对我们网站的安全性有任何疑问，请发送电子邮件至support@bondexfx.com。

Update of this Policy

本政策的更新

This Policy is subject to change without notice. For this reason you are advised to look for updates from time to time.

本政策如有更改，恕不另行通知。建议客户不时查询更新情况。

Governing Law

适用法律

Use of this site shall be governed by Laws of Belize.

使用本网站应受伯利兹法律管辖。

By accessing our Website and any pages linked thereto, I agree to be bound by the terms and conditions as described above.

通过访问我们的网站和任何与其链接的网页，客户同意受上述条款和条件的约束。





contact us

〈 联系我们 〉

与Bondex成为合作伙伴

凭借全球合作伙伴资源，Bondex能够保持行业趋势和创新的前沿，我们与合作伙伴和客户的长期合作关系远远超出我们提供的服务和产品，我们愿意分享市场洞察力和知识，使我们的关系互惠互利，马上联系我们！

400-998-0600 或者电邮support@bondexfx.com。

• 英国

BONDEX MARKETS LIMITED · 1 Fore Street · London · England · EC2Y 9DT

• 伯利兹

BONDEX GLOBAL LIMITED · Third Floor 35 Barrack Road · Belize City · Central America

电话：+501 6079 093 传真：+501 6079 093

• 中国北京

客户支持：400-998-0600 邮箱：support@bondexfx.com

• 免责声明

本文档仅提供阶段性信息，所含内容可随时更新，恕不另行通知。如因文档使用不当造成的直接或间接损失，Bondex博汇不承担任何责任。本文档版权归Bondex博汇所有，并保留一切权利。